Call for applications
2011 Compton/PRB International Fellowship 

Deadline for application: 24 January 2011. 

Please circulate 

The Compton Foundation is making available fellowships through the Population Reference Bureau (PRB) for capstone/internship work and dissertation research on topics that examine the interactions linking population / family planning / reproductive health with environmental/sustainability and/or human security issues. This Fellowship provides highly motivated individuals with a unique opportunity to explore these very important interactions.
They are accepting applications from citizens of developing countries who are from sub-Saharan Africa and Latin America, currently enrolled full-time in Master’s or PhD programs in academic institutions in the U.S. or Canada, and who plan to return to their home countries upon completion of their studies. Candidates accepted into the Fellowship will receive a generous one-year grant to help them carry out fieldwork.
Since 2001, the Compton Foundation and the Population Reference Bureau (PRB) have collaborated to increase the capacity of outstanding graduate students from sub-Saharan Africa and Latin America to affect policy and/or improve the effectiveness of population, family planning, and reproductive health programs in the developing world. 

For more information and application, please visit: Compton Foundation / PRB InternationalFellows 

The deadline for application is 24 January 2011. 

It is preferable that all application materials be submitted electronically to Dr. Ashley Frost at afrost@prb.org. 



Appel à candidatures: bourse internationale 2011 Fondation Compton / PRB
Date limite de soumission : 24 janvier 2011. 

Veuillez faire circuler 

La Fondation Compton offres des bourses de recherche par le biais du Population Reference Bureau (PRB) pour un travail de stage et une thèse de recherche sur des sujets portant sur les interactions liant démographie / planification familiale / santé reproductive avec les questions d'environnement / de développement durable et / ou de sécurité humaine.Cette bourse offre à des individus très motivés une occasion unique d'explorer ces interactions très importantes. 

Les demandes doivent provenir de citoyens des pays en développement d’Afrique subsaharienne et d’Amérique latine, actuellement inscrits à plein temps en master ou en doctorat dans des établissements universitaires aux États-Unis ou au Canada, et qui ont l'intention de retourner dans leur pays d'origine à la finde leurs études.Les candidats sélectionnés pour cette bourse recevront une subvention généreuse d'un an afin de les aider dans leur travail de terrain. 

Depuis 2001, la Fondation Compton et le Population Reference Bureau (PRB) collaborent pour accroître la capacité d’étudiants émérites de cycle supérieur d’Afrique subsaharienne et d’Amérique latine à influencer les politiques et / ou améliorer l'efficacité des programmes démographiques, de planification familiale et de santé reproductive dans les pays en développement. 

Pour plus d'informations et soumettre votre candidature, veuillez consulter: 
Compton Foundation / PRB InternationalFellows 

La date limite de candidature est le 24 janvier 2011. 

Il est préférable que tous les documents de candidatures soient transmis par email à Dr Ashley Frost (afrost@prb.org). 

